
 

 

 
 

Bestyrelsesmøde 28.03.2023 kl. 19:45-22:00 
 

Deltagere: Morten, Dan, Thomas, Hans Erik, Simon, Peter, Lars og Jesper  

Afbud:   

 

Dagsorden Referat 

1) Siden sidst (JF) (15 min) 

• Opsamling generalforsamling 

• Anders Dreyer 

• Bane 1 

Opsamling generalforsamling: 
God generalforsamling med fine spørgsmål og kommentarer fra forsamlingen. 
Der er ingen bemærkninger til de indkomne spørgsmål. 
 
 
Seneste nyt vedrørende Anders Dreyer: 

• Der er fortsat intet nyt ift. handlerne mellem FCM og Rubin Kazan og 
vi afventer svar fra FIFA. 

• Handlen mellem FCM og Anderlecht ligger fortsat i FIFAs 
clearinghouse jf. seneste opdatering fra EfB. 

 
 
Seneste nyt angående Bane 1: 

• Næste skridt er fortsat lægning af dræn, afhænger af vejrlig. 

• Nørgaard Anlæg opsætter hegn for afskærmning 

• Afventer fortsat svar på ansøgning fra Norlys Fonden 

2) Status sport (MM / TSF) (30 min) 

• Status fra afdelingerne 

• Opsamling fra opstartsmøde 

Sportsudvalgsmøde udskudt til næste mandag. 
 
DBU har lanceret et nyt projekt ”Get movin” med henblik på at rekrutterer flere 
pigespillere på landsplan. MM afklarer krav og indsatser og drøfter med 
pigetrænere omkring relevansen. 
 
DBU har tilbudt en medlemsundersøgelse angående rekruttering af 
træner/ledere, herunder administrativ hjælp hertil. 
Sportsudvalget afklarer relevansen herfor. 
 
 
Opsamling fra opstartsmøde blev gennemgået. Det var en god aften med 
mange input. RBK’s regler for sponsorer blev drøftet, herunder at: 

• Sponsoraftaler indgås alene af sponsorudvalget 

• Grundtilbuddet til alle spillere skal være ens 
 
Bestyrelsen bakker fortsat enstemmigt op omkring holdningen til sponsorer. 
Referatet fra opstartsmødet fremsendes i træner-/ledergruppen. TSF har 
bolden. 
Samtidig vil vi overfor Sportmaster præcisere, at det udelukkende er Dan og 
Lars der har beføjelser til bestilling af RBK tøj med sponsortryk, så vi undgår 
situationer hvor der bestilles tøj afdelingsvis.  
 
 
Vi har historisk anvendt kunstgræsbanen hele året, også udenfor 
kunstgræssæsonen. Dette fortsætter i 2023 pga. lukningen af Bane 1, men 
planlægges ikke for 2024 pga. banelejen af kunstgræsbanen. 



 

 

3) Tulipanfest 2023 (PS) (15 min) Årets tema er Europæiske hovedstæder. 
 
Forslag omkring tema til vogn: Eiffeltårnet, Big Ben, London Eye 
JF kontakter Peter Jensen angående lån af trailer. 
MM kontakter Jens Petermann angående lån af lokaler til pyntning. 
 
JF og PS har gennemgået RBK’s opgaver. 
De afdelinger, som forventes at varetager opgaverne er alle kontaktet i sidste 
uge og arbejder videre. 

4) Økonomi (HE) (15 min) Den likvide beholdning er fortsat lav, men der tilgår indtægter indenfor de 
kommende måneder. Der udvises fortsat mådehold i 2023. 
 
Restancelisten er beskeden og består primært af 2 vinterkontingenter og 
RBK’s venner, som varetages af Niels Rosendahl. HEH giver NR besked. 

5) Lejekontrakt RFC (HE / SH / JF) (15 min) Udkast til lejekontrakten med RFC gennemgået. 
Forslag til ændringer drøftet i bestyrelsen. JF drøfter disse med RFC og håber, 
at ændringsforslag kan accepteres, således lejekontrakten kan indgås. 

6) Materialer (JF) (15 min) 

• Velkommen til Lars 

• Status kridterteam 

• Stadionansvarlig? 

Kridterteamet er klar igen i 2023. 
 
Toke har ydet en rigtig god indsats med opgaver omkring stadion i 2022, men 
har fået arbejde, hvorfor han ikke fortsætter. 
LP har forslag til ny stadionforvalter. LP har bolden. 
 
Der forventes en bestyrelsesarbejdsdag i foråret efter Tulipanfesten. 

7) Sponsor (DR) (15 min) 

• Kort status 

Kort status fra sponsorerne, herunder tanker om nye sponsorer. 
 

8) Evt. (15 min) 

• 50 års jubilæum Kvinde DM 

• Lynddahl jubilæum 

50 års jubilæum ifm. RBG Kvinde DM den 11. november 2023. 
Dagen skal markeres. JF har bolden og drøfter med Ragnhild Lønne. 
 
 
Lynddahl har 50 års jubilæum og vi er via cateringfirma blevet spurgt, om vi 
kan og vil løfte opgaven til barpersonale. Vi vil meget gerne bakke op omkring 
vores sponsorer, men arrangementet ligger lige efter Tulipanfesten, så 
umiddelbart kan vi ikke se, at vores frivillige kan løfte opgaven. 
Takker vi nej, tager JF kontakt til Rasmus Lynddahl direkte. 
 
 
Ribercup ved Tulipanfesten afholdes igen i år. 
Der er efterspurgt mulighed for frivillig til grill og salg af pølser. SH hører 
Dennis, om han er klar igen i år. 
 
 
Niels Rosendahl har sponsoreret en ny TV-skærm. 

 


